

26 March 2026

Reopening of Basketball Court and Pickleball Reservation Arrangements

Dear Members and Guests,

Please be informed that the Basketball Court at Club Siena **will reopen on 1 April (Wednesday)**. Reservations can be made by phone, via the online reservation system, or in person at the club reception.

The basketball court is available to DB residents from 6:00pm to 10:00pm on Monday to Friday. This period will now be shared with pickleball court reservation holders. If a pickleball reservation is confirmed during this period, the reservation holders are equally entitled to use the basketball court. When the court is shared, it will be arranged as a half court for basketball players, allowing simultaneous use by both basketball and pickleball users during overlapping reservations.

Please be considerate, follow any on-site instructions, and cooperate with other users to ensure safe and fair access for everyone.

Thank you for your attention.

籃球場重新開放及匹克球場地之預訂安排

致各會員及訪客：

茲通知海澄湖畔會所之籃球場將於四月一日（星期三）起重新開放。您可透過電話、網上預約系統，或親臨會所接待處預約。

原定於星期一至星期五晚上六時至十時開放予愉景灣居民使用之籃球場時段，現將與匹克球場地預訂使用者共同使用。如上述時段內有匹克球場地之預訂，相關預訂人士亦可同時使用該場地。當場地共用時，將為籃球球員安排半場使用，以便在預約重疊期間籃球與匹克球使用者可同時使用場地。

請互相體諒，遵從現場指示，並與其他使用者合作，確保大家安全及公平地使用場地。

敬希垂注。

NOTICE
FROM CLUB MANAGEMENT